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Til medlemmer i Storhamar IL Håndball 

14.03.2024, Hamar 

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Storhamar IL Håndball 2024 

Styret viser til innkalling til årsmøte av 15.02.2024 

Årsmøtet avholdes den 20.mars 2024 kl.17.00 på VIP-rommet i Boligpartner Arena. 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

Sak 2: Velge dirigent(er) 

Sak 3: Velge protokollfører(e)  

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Sak 5: Godkjenne forretningsorden 

Sak 6: Godkjenne innkallingen 

Sak 7: Godkjenne saklisten 

Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning 

Sak 9: Behandle 

Sak 9.1 Idrettslagets regnskap  

Sak 9.2 Styrets økonomiske beretning 

Sak 9.3 Behandle kontrollutvalgets beretning 

Sak 9.4 Behandle beretning fra engasjert revisor 

Sak 10: Behandle forslag og saker 

Sak 10.1: Godkjenne at klubben tar “IL” inn i navnet igjen slik at navnet blir Storhamar IL 

Håndball. 

Sak 10.2: Avvikle ordning med ekstragodtgjørelse til daglig leder 

Sak 10.3: Ordning med godtgjørelse til sportslig leder avvikles 

Sak 10.4: Alle seniorlag, inkludert 1. divisjon, skal ha like vilkår 

Sak 10.5: Pålegg om å innføre en økonomiinstruks 

Sak 10.6: Lovendring. Endre antall år medlemmer av kontrollutvalget og valgkomiteen velges 

for samt legge inn riktig antall år på styreverv 
Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette treningsavgifter   

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 

Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan  

Sak 14: Foreta følgende valg: 

14.1 Styret: 

- leder 

- økonomiansvarlig  

- styremedlem arrangement   

14.2 Kontrollutvalg: 

- leder  

- medlemmer 

- varamedlem 

14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 

  eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

  



14.4 Valgkomité: 

- leder   

- medlemmer  

- varamedlem  

Sak 15: Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap 

 

 

Vedlagt følger følgende dokumenter: 

• Styrets forslag til forretningsorden 

• Idrettslagets årsberetning  

• Regnskap i revidert stand 

• Kontrollutvalgets beretning 

• Styrets økonomiske beretning 

• Forslag og saker, herunder eventuelle lovendringer 

• Styrets forslag til medlemskontingent, og eventuelt treningsavgifter eller vedtak om fullmakt 

• Styrets forslag til budsjett 

• Styrets forslag til organisasjonsplan 

• Valgkomiteens innstilling 

• Styrets innstilling til ny valgkomité 

• Regnskap per lag 

• Budsjett per lag 

• Ny lovnorm for idrettslaget 
 
  

Ved spørsmål om årsmøtet, kan Kristin Alme, styreleder, kontaktes på 932 43 551 eller 

krisalme@online.no. 

Med vennlig hilsen 
Styret  
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Forretningsorden for årsmøter i Storhamar IL Håndball 

1. Gjennomføring av årsmøtet

• Alle idrettslagets medlemmer har adgang til årsmøtet

• Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med klubbens

lovnorm og denne forretningsorden

2. Taletid

• Medlem med forslag til sakslisten gis nødvendig taletid for å presentere forslaget

• Ordet forlanges med håndsopprekning

• Ingen får ordet mer enn tre ganger i samme sak, bortsett fra ved å gi svar på stilte

spørsmål

3. Behandling av forslag på årsmøtet

• Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten

• Etter at sakslisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av sakslisten trekkes uten at

årsmøtet aksepterer dette

4. Stemmegivning

• For å ha stemmerett på årsmøtet må man ha fylt 15 år i løpet av kalenderåret, være

medlem av idrettslaget i minst 1 måned og ha gjort opp sine økonomiske forpliktelser til

idrettslaget.

• Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse. Dirigenten skal klart

angi hvilken sak det skal stemmes over

• Vedtak og valg avgjøres ved flertall av avgitte stemmer, med unntak av lovforslag der

man må ha 2/3 av stemmen, jf. NIFs lov § 2-2.

5. Protokoll

• Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har

valgt til å føre protokoll

• I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet;

hvem som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, resultatet av

avstemminger med antall stemmer for og imot og evt. blanke stemmer

• Protokollen skal signeres av to valgte medlemmer og publiseres på klubbens hjemmeside

så snart den er godkjent



Sak 8 Behandle idrettslagets årsberetning









Årsrapport fra idrettslagets administrasjon 
Ansatte pr 31/12-23. 
Bjørn Inge Os, daglig leder 100% 
Terese Wahl, kontormedarbeider, 50% 
Raymond Kristiansen, vaktmester 100%  
Terje Eidhammer, vaktmester 100% (timebasert), avtale med NAV om en VTA plass. 
Magnus Deglum, Vaktmester 100% (via Nav) 
Yvonn Nordby, Renhold (tilkalling timebasert) 
Andrine Strupstad , fra mars-24 avtale med NAV om en VTO plass. 
 
Samarbeid med styret: 
Samarbeidet med styret oppleves som godt og konstruktivt. 
 
Samarbeid med regnskapskontor/revisor: 
Det er et godt samarbeid med regnskapskontor. 
 
Driftsavtale med Hamar Kommune: 
Driftsavtalen med Hamar Kommune fungerer meget godt. Vi opplever samarbeidet som enkelt og 
greit. 
 
Aktiviteter: 
 
Håndballskoler 
Det er arrangert 3 håndball skoler i 2023 
Vinterferie, sommerferie og høstferie. På Håndballskole i høst- og vinterferie deltok det 45 utøvere.  
 
Storhamar Cup 2023 
Storhamar cup er den viktigste inntektskilden ti klubben. I 2023 hadde vi 253 deltakende lag. Dette 
var en vellykket cuphelg med strålende sol og fornøyde deltakere. Dette året arrangerte vi konsert på 
Stortorget igjen. 
 
Vi har fått mange tilbakemeldinger om at de eldste gulvene i Vikingskipet er svært glatte, noe som 
faktisk gjør at noen av de største klubbene velger oss vekk som klubbturnering. 
Vi søkte derfor om midler til nye gulv og for første gang har vi fått anleggsmidler fra Hamar 
Kommune på kr 410 000 som er øremerket innkjøp av nye gulv til Storhamar Cup. I tillegg har 
Sparebank1 Østlandet bidratt med kr 400 000. Til Storhamar Cup 2024 har vi som mål å på plass 4 
nye gulv, inklusive gulv som brukes til EHF kamper. 

Tusen takk til alle frivillige som bidrar før – under – og etter Storhamar Cup! 
 
Summer Camp 
Vi gjennomførte Summer Camp, sammen med Storhamar Håndball Elite. I 2023 hadde vi 79 
deltakere. Samarbeidet med Elite om denne campen fungerer meget bra, og dette er en aktivitet 
som vi ønsker å videreføre. 
 
SpareBank 1 Østlandet Cup 
Denne cupen ble avholdt i august. Dette er en fin oppkjøringsturnering for våre eldste lag før ny 
sesong. Dessverre var det vanskelig å få lag til treningskamper for 1 divisjon. K1 måtte derfor dra til 
Oslo og delta på en turnering derfor for å få oppkjøringstrening. 
 
Enkelte av lagene i M2 sin turnering valgte å stå over kamper på søndag slik at det ble en redusert 
turnering for M2 sin del. 



 
Nasjonale serier 
Bring serie: Vårt J16 lag er kvalifisert for denne serien 2023/24 sesongen. 
Lerøy serie: Vårt J18 lag er kvalifisert for denne serien 2023/24 sesongen. 
                      G18 samarbeider med Elverum i Lerøy 
 
NM Junior: Vi tapte 4. runde for Gneist 
2 divisjon menn: Vi ligger an til å være med opprykks kampen til 1. divisjon. 
4 divisjon kvinner: Vi ligger an til opprykk til 3. divisjon. 
1 divisjon kvinner: Det er en veldig tett serie denne sesongen. Vi ligger p.t.  utsatt til mht. å beholde 
plassen 
 
Regionserie 
Det har vært spill i regionserier.  
 
Medlemmer totalt per 31.12.2023 
 
Tall er hentet fra Klubbadmin. Tall i parentes er for 2022. 

Lag   0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år > 26 år Totalt Sum 

Storhamar IL 
Håndball 

Kvinner  10 (1) 
 135 

(111) 
93 (120)  16 (22)  65 (72)  319 (326) 

495 (507) 
Menn  10 (2) 59 (47) 46 (61) 13 (16)  48 (55)  176 (181) 

 
Vi ser også i vår klubb at frafallet i idretten er mest kritisk i aldersgruppen 13-19 år. Antall 
medlemmer inkluderer også støttemedlemskap. 
 
Ulike inntekstbringene tiltak  
Administrasjonen har søkt på ulike støtteordninger via Søknadsportal, Sparebankstiftelse Hedmark, 
Hamar kommune og Innlandet Fylkeskommune. For 2023 fikk vi kr 450 000 fra Kulturdepartementet 
til ulike støtteordninger for medlemmer. 
 
I tillegg er det søkt om ordinære tilskudd som for eksempel Lam midler. 
Vi arrangerte sammen med NHF Posten Cup (oppkjøring til mesterskap for A landslaget). 
Dette ga oss inntekter i form av kiosksalg og for utførte arbeidsoppgaver i forkant og etterkant av 
arrangementet. 
 

  

  



Årsberetning fra Barnehåndballen  
Vi har i barnehåndballen i dag 9 årskull fordelt på gutte- og jentesiden. Vi er dekket opp fra jenter 

født i 2016 og hele vegen frem til jenter født i 2011. Mens på guttesiden har vi lag representert i 

G2016, G2014/15, G2012/13 og G2011. Totalt i barnehåndballen har vi 38 engasjerte trenere som 

utgjør større og mindre trenerteam. Sammen med dette har vi et meget engasjert trenerteam rundt 

Håndballskolen for de minste hvor 3 av klubbens utøvere (Rekrutt) har ansvaret.  

Samarbeid med Sportslig leder 

Samarbeidet med sportslig leder oppleves som konstruktivt. Flere samtaler rundt kontinuerlige 

endringer og bedring av det sportslige tilbudet både for trenere og utøvere. Sammen med dette har 

det vært et ekstra krevende år med trangt om tider og kapasitet, noe som igjen har ført til at det har 

blitt mye leting etter nye endringer eller utbedringer.  

 

Håndballskolen for de minste. 

«Håndballskolen for de minste» ble satt i gang for sesongen rundt oktober 2023. De første 2 gangene 

var det Barnehåndball ansvarlig (Kai) i samråd med påtroppende trenerteam som ledet øktene, men 

etter noen lørdager tok de 3 jentene fra våre egne rekker over og de ønsket å ta det fulle ansvaret. De 

fikk da tildelt rollen som trenere for Håndballskolen og har ledet dette tilbudet med en stødig hånd. 

De tre jentene, Oda Linea Enger, Nora Syverud Sveum og Anna Irene Bonde Sivertsen har tatt med 

seg gode holdninger, positivitet, engasjement og flott tilstedeværelse i rollen som rollemodeller for 

de yngste tilskuddene i klubben. Dette året lyktes vi spesielt godt med rekruteringen og det å nå ut til 

de mange som valgte å dukke opp i Prestrudhallen gjennom sesongen. For denne sesongen har vi 

notert oss hele 38 deltagere på det meste i enkelte økter.  

 

Nyoppstartede lag 

Det ble denne sesongen startet opp ett J2016 lag. Sammen med dette ble det startet opp ett lag på 

G2016 som begge har trent sammen. Vi lyktes godt med å nå frem til jentene gjennom våre sosiale 

medier, selv om vi i starten hadde utfordringer med at vi ikke hadde tilgang til vår Facebook-konto en 

periode. Vi har også markedsført på klubbens hjemmeside. Det er kommet til mange aktive på vårt 

sammenslåtte prosjekt med jenter og gutter 2016, hvor vi også har fått på plass et engasjert og godt 

trenerteam som har god faglig tyngde og tidligere spillerkarrierer på høyere nivå.  

 

Rollen som Barnehåndball ansvarlig  

I rollen som Barnehåndball ansvarlig er jeg veldig glad for at så mange av våre trenere i 

barnehåndballen søker råd og veiledning både i trening, men også ved hjelp av møter eller telefoner. 

Mange gode diskusjoner og drøftinger langs veien. Har gjestet noen av årskullene også, noen har jeg 

fått gleden av å bistå og veilede mye, mens andre skulle jeg ønske at jeg hadde rukket mer innom.  

Som barnehåndball ansvarlig har jeg vært på gjestetreninger og observasjoner hos mange av lagene i 

barnehåndballen, samt at vi har startet opp flere lag både på gutte- og jente siden. 

Sammen med dette har jeg som barnehåndball ansvarlig funnet mange nye treneremner inn i vår 

gode håndballfamilie her i Storhamar, disse trenerne har vist seg som friske pust og gode tilskudd i 

kulturen i klubben og er med på å løfte barnehåndballen videre. 

 

 

 

  

 



Trenercafe 

Det ble holdt en trenercafe denne sesongen ved oppstart av ny sesong, med mye faglig innspill og 

gode muligheter til å bli bedre kjent med klubbens arbeidsmetoder og verktøy. Dessverre har ikke 

dette blitt fulgt opp med flere kvelder slik det burde. Samtidig var det også mange av trenerne for de 

yngre lagene som dessverre ble/var forhindret i å delta. Men mange av oss fikk deltatt og 

gjennomført et godt kurs i livredning og bruk av utstyr knyttet til aktiv livredning.  

 

Håndball skoler 

Det er arrangert 3 håndball skoler i løpet av sesongen. 

Sommerferie, høstferie og vinterferie. Storhamar Summer camp ble for andre gang arrangert i 

samarbeid med elite i 2023. Dette var vellykket og ett fint tiltak for barnehåndballen. Vi håper på 

enda større oppslutning av deltagere både eksternt og internt kommende sommer, med et bunnsolid 

konsept og en stødig gjennomføring.   

 

Årsberetning fra Sportsutvikler 
Tilrettelagt Håndball 

Dette laget trener 1 gang i uka. Trenere er Charlotte Ree og Camilla Molstad, oppmann er Magnar 

Sjøenden. Laget deltar i regionsserien Hjerteligaen. Laget har vært på landsturnering. Laget driftes 

godt og lagets medlemmer har bidratt på arrangementer i Storhamar IL Håndball, dugnad på 

Storhamar Cup og vært moppere på seniorkamper. HA hadde en meget god reportasje om TH lagets 

sin interne kamp mellom «gutta» og «jentene». Dette er en såpass stor spillergruppe at vi stiller med 

to lag i Hjerteligaen. Det er 25 spillere fordelt på begge kjønn. 

Jenter 14 

Storhamar J14 består i dag av 34 utøvere født i J2009 og J2010. Vi er en meget stor gruppe, en gruppe 

fylt med vilje, pågangsmot og ikke minst iver etter å utvikle oss. Vi har trent med en stabil og god 

gruppe gjennom 4 økter i uken. Vi har holdt sterkt og godt trykk på øktene med mye kvalitet spredt i 

vår gruppe. 

Storhamar J14 har i år gjennomført mye og god aktivitet. Vi startet sesongen med å reise på turnering 
i Drammen, hvor vi deltok på Drammen Rema 1000 cup. Vi har hatt med to lag i seriespillet ett lag på 
J14- Nivå 1 og ett lag på J14 – Nivå 2.  
 
J14 har blitt en sterk og sammensveiset gjeng etter å ha jobbet mye med både sosiale tiltak og trivsel 
i gruppen.  Nå når sesongen nærmer seg slutten ser vi tilbake på mye god læring i gode kamper og 
treningsøkter, med en ivrig og lærevillig gjeng. Vi kjemper for sluttspill i regional aktivitet, samt at vi 
skal på Peter Wessel cup og Rema 1000 Trondheims cup før vi avslutter det hele med Storhamar Cup.  
 
Jenter 16 

J16 består i dag av 33 utøvere født i J2007 og J2008. Vi er en meget stor gruppe, en gruppe fylt med 

vilje, pågangsmot og ikke minst iver etter å utvikle oss. Vi har trent med en stabil og god gruppe 

gjennom 4-5 økter i uken. Vi har holdt sterkt og godt trykk på øktene med mye kvalitet spredt i vår 

gruppe. Vi har fått to utøvere fra vår gruppe tatt ut til å representere miljøet på LK08 samt mange 

utøvere på bylag og andre spillerutviklingstiltak.  

Storhamar J16 har i år gjennomført mye og god aktivitet. Vi startet sesongen med å reise på en 

weekend med trening i flotte omgivelser i Rakkestad. Dette var 4 fine, men beinharde dager for 

miljøet vårt. Like etter dro vi rett på turnering i Drammen, hvor vi deltok på Drammen Rema 1000 

cup. Etter dette deltok vi i egen treningsturnering her på Hamar- Sparebank 1 cup hvor vi hadde 



invitert  Gulset og Gjøvik som også var bring lag. Her vant vi 3 av 3 kamper, før vi gikk inn i 

kvalifiseringen til Bring, hvor vi møtte Kristiansund og Kolbotn. Her tok vi oss videre og inn i Bring, 

hvor vi har levert gode prestasjoner, med mye bra spill, tett kamper, gode lærdommer og samtidig 

tatt med oss noen preferanser på hvor vi står og hvor vi skal gå. De tette kampene har vi ikke helt 

lyktes med å bikke i vår favør, men vi har allikevel tatt med oss mye positivt av eventyret i Bring. Nå 

er det fellesrunden som står igjen, noe sosialt mot slutten av sesongen, før vi runder av det hele med 

vår fantastiske Storhamar cup. 

K1  

1. divisjon kvinner har startet med 13 kontraktspillere og noen hospitanter fra K2 gruppen denne 

sesongen. Vi har hatt samarbeid med Elite, og vi har benyttet mulighet til å få Mathea Enger og 

Ingeborg Storbæk Monne med på mange 1. divisjons kamper. Utover høst har de begge blitt oftere 

med oss på treninger, noe som har resultert i bedre samspill. 

Vi har dessverre mistet 3 bakspillere av ulike årsaker. En av de var Hannah Høsøien, som ble hentet av 

Gjerpen til Eliteserien i februar, noe som viser at vi jobber godt med utvikling for hver enkelt spiller. 

Etter vi har mistet noen fra vår eget stall, har vi hentet 4 bakspillere opp fra K2 gruppen, og de unge 

talentene fra egen klubb viser seg fram og har tatt steg på kort tid. Vi har en positiv spillergruppe, og 

de har ved flere anledninger stilt opp på ulike dugnader og arrangementer i klubbens regi på kort 

varsel. 

Vi har 4 faste hospitanter pluss et par spillere som får mulighet til å trene sammen med K1. Vi har 

mellom 16 og 18 spillere på treninger om dagen, og har veldig bra trøkk med mye vilje og guts. 

Laget ligger nå på 9. plass med 17 poeng, og det venter 6 kamper jevne og spennende kamper. 

M2/M3  
Både for sesongen 2022/2023 og 2023/2024 har spillerstallen ligget på ca 30 spillere. Det var 10 stk 

som sluttet etter forrige sesong, og omtrent like mange som begynte i inneværende sesong. 

Frafallene skyldes flytting og noen langtidsskader. Tilvekst har vært tidligere Storhamarspillere som 

flytter hjem igjen, spillere fra nedlagt lag i Nordbygda og en ny på Wang Toppidrett. Treningsgruppen 

har bestått av spillere fra 16 til 30 år med varierende erfaring og ferdigheter. Det er et godt miljø 

innad i laget tross stort sprik i alder og håndballfaglige ferdigheter.  

 

Resultatmessig så kjempet M2 mot å unngå nedrykk i sesongen 2022/2023. Laget endte på 9. plass 

med 11 poeng, 2 poeng mer enn laget som rykket ned. Så langt i sesongen 2023/2024 ligger M2 på 3. 

plass med 29 poeng etter 18 kamper. Kun 2 poeng bak førsteplass. M3 fikk i sesongen 2022/2023 6. 

plass av 7 lag, med 8 poeng. Sesongen 2023/2024 ligger M3 på 6. plass av 9 lag, med 12 poeng etter 

14 kamper.  

Stort sprik i ferdigheter har vært en utfordring for trenere da det har vært en stor gruppe og bare en 

trenerressurs på hver trening. Flere av spillerne har også spilt i G18-serien sammen med spillere fra 

G16.  

Det har for begge sesonger vært samarbeid med Elverum vedrørende deltagelse i Lerøyserien for 

G18. Flere spillere har vært fast på Lerøylaget. Laget i sesongen 2023/2024 vant sin pulje og er klar 

for sluttspill.  

For sesongen 2022/2023 var det flere som var engasjert som trenerressurser under ledelse av 

hovedtrener Espen Fossli Olaussen. Disse kontraktene ble terminert ved sesongslutt.  

For sesongen 2023/2024 ble det tegnet kontrakt med Thomas Jonsdal som trener for 2. divisjon. 

Espen og Thomas har hatt en trening hver gjennom uka, og forsøkt å være sammen på 



fredagstreningene de gangene Espen ikke har vært opptatt med K2/J18/J20. Det har ikke vært egen 

dedikert trenerressurs til M3/G18. Dette håper vi det blir en endring på i kommende sesong, og det 

må tilbys egen treningstid minimum 1-2 ganger per uke for junior.   

Herresiden savner engasjement fra sportslig ledelse i forhold til aktivitet rundt gutte- /herrelagene. 

Det er svært sjelden, eller aldri, at sportslig leder har vært til stede på trening eller kamper gjennom 

sesongen 2023/2024. Herregruppa føler seg tilsidesatt i forhold til ressurser rundt laget fra klubbens 

side. 

Gutter 16 

G 16 består nå av 15 spillere, syv 2007 spillere, syv 2008 spillere og en 2009 spiller. Det er startet en 

nybegynner denne sesongen, en gutt 2007 modell med bakgrunn fra basket. Ny i håndball, men har 

forståelse for sporten som er en god forutsetning når du kommer inn som 16 åring og helt ny. Ingen 

spillere har sluttet denne sesongen.  

 Trener Arne Bakken Elvsveen rapporterer om god dekning på alle plasser, men med betydelig 

variasjon i ferdighetsnivå. I serien erfarer trenere at prestasjoner ikke helt gjenspeiles i resultatene. 

Det har vært en sportslig progresjon gjennom året. Sportslig resultat i serien viser at laget havner på 

en 8. plass, 2 seire, 1 uavgjort og 14 tap.  

 I midten av januar hadde laget et trenerbytte, med bakgrunn i at hovedtrener Hege Rønning sier opp 

sin stilling med umiddelbar virkning. Arne, tidligere assisterende trener, overtar som hovedtrener, og 

gruppen har tatt godt imot trenerbyttet. Som assistenttrener er Kristoffer Ålmfelt med laget.  

Etter nyttår har stemningen i gruppa vært god. Positive tilbakemeldinger til oss foreldrekontakter og 

det har vært stor glede og godt samspill sosialt i gruppa. Vi som foreldrekontakter har vært opptatt av 

å bygge god lagskultur også utenfor banen. Vi har hatt fredagstaco med gjengen og 

gruppeoppgaver/teambuildingsoppgaver for å styrke samhold og bygge god kultur og godt 

kameratskap. Ny fredagstaco er planlagt etter påsken. 

Arne har fokusert på en del nye trekk som passer gruppa godt. Det har vært fokus på å dyrke 

eksisterende ferdigheter for å kompensere for mangler.  

Periodevis skadeutfordringer. Men de spillerne med skade har deltatt på fellestrening og kjørt egne 

økter. Følgelig er det stort oppmøte på de fleste treninger.  

 Det er en brytning i gruppa på individnivå. Det er utøvere som er svært motiverte og legger ned 

betydelig treningsarbeid, noe som vises godt på enkelte 08 spillere som også er med på sonetreninger 

og det er 4 spillere i bruttotroppen for bylag for 2008 gutta.  

3 av 2008 guttene har søkt Wang toppidrett, i skrivende stund har 2 fått tildelt plass.  

Det er 4 plasser her for neste skoleår, og et trangt nåløye. Flere har søkt Storhamar vdg med håndball 

toppidrett som alternativ til Wang.  

 Bærebjelkene i laget er 2007 gutta sammen med enkelte 2008 gutter. 

Noen utøvere henger fortsatt igjen i barneidretten, ifølge trener. Det kan være tidvis utfordring med 

motivasjonen for de det gjelder.  

Laget har gjennomført en romjulscup i Langhus. Vi skal til Trondheimscup i april og Storhamarcup i 

mai. Guttene og foreldrene har ytret ønske om flere cuper, så det vil være et tema vi som 

foreldrekontakter vil holde tak i tidlig i neste sesong.  



 Økonomien i laget er god. Det er god dugnadsvilje og alle bidrar for å ta inn penger. Det har også 

vært scoringskontrakter og felles dugnad med herrelaget gjennom sesongen.  

 Det er en super gjeng, og jeg er kjent med at alle er i god modus for å spille håndball videre neste år.  

 Noen er som nevnt supermotiverte og satser masse også utenfor banen med individuelle 

treningsøkter. Andre forholder seg til organiserte treningsøkter og synes det er helt topp.  

 Vi ønsker guttene lykke til med de avsluttende cupene - og vi ser frem mot et godt nytt håndballår og 

ny sesong 2024/2025 

  
Gutter 14  

G14 er en fin gjeng på 16 gutter med Sander og Cedomir som trenere. Gjennom sesongen har vi fått 

tilskudd av tre spillere fra Veldre og to fra Ottestad, samtidig som to har sluttet. Vi har hatt tre 

treninger per uke, og har tosifret oppmøte på de fleste treninger. 

I treningsarbeidet har det blitt lagt mye vekt på bevegelse uten ball, motta pasninger i fart og 

vurderingsspill, noe vi ser resultater av i angrepsspillet vårt. 

Vi har mistet en god del onsdagstreninger pga. Elitekamper, men har delvis erstattet disse med 

crossfit-trening for å forsøke å bli litt sterkere.  

Vi avsluttet forrige sesong med Trondheimscup og Storhamarcup, med fine resultater. 

Trondheimscup var en strålende opplevelse både håndballmessig og sosialt. Årets sesong ble dratt i 

gang med Starumcup på utebaner i øsende regn, en interessant opplevelse. 

Av sosialt eller har gutta vært ute og spist pizza, vært på konsert, hatt noen bowlingrunder og vært i 

Anker`n. 

Etter enighet i laget valgte vi i år å spille på nivå 1 i G14 for å møte større, sterkere og bedre 

motstand. Som første års G14 har dette vært en tøff sesong, og gutta har etter hvert blitt veldig gode 

på å takle motgang. Det står respekt av at de har klart å holde motivasjonen noenlunde oppe 

gjennom hele sesongen, og selv om det har blitt mye tap, ser vi at de har hatt en god utvikling. Vi tror 

denne erfaringen har gjort at de er godt rustet for å “gi juling” neste sesong. 

Nå gleder vi oss til å avslutte sesongen med Glasscup i Drammen i april, og selvfølgelig Storhamarcup! 

K2/junior 

Spillergruppen består av 36 spillere. Det har vært 2 langtidsskader gjennom sesongen. Teamet består 

av Espen som hovedtrener, Linn-Marie er med én gang i uken samt kamper når hun rekker. Emi er 

med ved anledning. 

Laget hadde en fin oppkjøring med noen treninger på Hamar, før Generation Håndball i Viborg. 

Deretter en uke hjemme, før Sparebank 1 Østlandet cup. 

En spiller meldte overgang til Nordstrand etter jul. Gjennom sesongen har mange spillere fått trene 

med K1 og samarbeidet med Emi og Espen har fungert supert. Miljøet oppleves som veldig godt. 

Fra januar og ut sesongen er 4 spillere tatt opp fast i K1 troppen og 1 spiller nå fast med Elitelaget. 

Dette er meget bra og mer enn jeg håpet på ved oppstart av sesongen 

Lerøy kvalik gikk meget fint og vi kvalifiserte oss på en overbevisende måte. Nasjonalt sluttspill er 

nådd, for første gang på noen år. Topp spillerutvikling på denne arenaen, 24 spillere har spilt Lerøy så 

langt. 25 har spilt 2. divisjon. Flere vil det bli. 8 spillere fra 2.div. har vært med i 1. divisjonstroppen. 

  



2. divisjon har vært en veldig fin arena. Det var viktig med opprykket forrige sesong.

Jentene har blitt bedre fra kamp til kamp. Jeg tror vi er ganske nær å være sikret spill her neste

sesong, klarer vi 4 poeng til er så er vi i mål.

Juniorserien og 4. divisjon har vi brukt som treningsarenaer, med et klart mål om opprykk fra 4. 

divisjon. Dette har vi allerede klart, siden 2 lag rykker opp. I juniorserien er vi allerede seriemestre. 

En meget god sesong så langt. Der vårt fokus på spillerutvikling har båret gode frukter. Nå venter 

sesongavslutning i 2. divisjon og en spennende Lerøy helg som gir nasjonalt sluttspill. 

Dommerarbeidet  

I forbindelse med klubbens arbeid for å bli godkjent som «klubbhus medlem» nivå 1 hos Norges 

Håndballforbund, har det i løpet av høsten blitt lagt ned en del arbeid i å formalisere hvordan klubben 

jobber med dommeraktiviteten, her under rekrutering, utdanning, oppfølging og legge til rette for 

videre utdanning for de som ønsker. 

Klubben har definert dommerarbeidet som viktig, og har tatt dette med inn i styremøtene. Ved alle 

styremøter skal det orienteres om dommerarbeidet i klubben. Og en representant fra styret skal være 

en del av dommerkontakt teamet i klubben. 

Det er blitt utarbeidet et årshjul for dommerarbeidet. Klubben har videre lagt føringer for at alle 

spillere som fyller 14 år skal gjennomføre barnekamp veileder kurs, og det er ønskelig at så mange 

som mulig skal ta dommer 1 kurs.  

Per mars 2024 har klubben hatt 16 spillere på barnekamp veileder kurs og 8 dommere på dommer 1 

kurs. Det har blitt arrangert dommerkafe i løpet av høsten, og det vil bli et nytt arrangement i løpet 

av våren, samt sesongavslutning i mai/juni. 



Årsregnskap 2023
Storhamar Håndball

Resultatregnskap
Balanse

Noter til regnskapet
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Sak 9.1 Idrettslagets regnskap



Resultatregnskap
Storhamar Håndball

Driftsinntekter og driftskostnader Note 2023 2022

Salgsinntekt 1 11 073 290 10 705 638
Annen driftsinntekt 119 866 133 335
Sum driftsinntekter 11 193 156 10 838 973

Varekostnad 1 161 044 1 315 521
Endring varebeholdning 37 053 -33 329
Lønnskostnad 2 4 368 389 4 286 616
Avskrivning av driftsmidler 89 370 89 370
Annen driftskostnad 6 412 767 7 004 690
Sum driftskostnader 12 068 622 12 662 868

Driftsresultat -875 466 -1 823 895

Finansinntekter og finanskostnader

Annen renteinntekt 1 917 194
Annen finansinntekt 1 370 1 522
Annen rentekostnad 631 28
Resultat av finansposter 2 656 1 688

Resultat -872 810 -1 822 207

Årsresultat -872 810 -1 822 207

Overføringer

Overføring fra annen egenkapital -872 810 -1 822 207
Sum overføringer -872 810 -1 822 207

Side 2
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Balanse
Storhamar Håndball

Eiendeler Note 2023 2022

Anleggsmidler

Varige driftsmidler

Driftsløsøre, inventar o.a. utstyr 161 793 251 163
Sum varige driftsmidler 3 161 793 251 163

Sum anleggsmidler 161 793 251 163

Omløpsmidler

Varelager 30 388 67 440

Fordringer

Kundefordringer 176 359 99 060
Andre kortsikt ige fordringer 403 359 375 957
Sum fordringer 579 717 475 017

Bankinnskudd, kontanter o.l. 4 2 924 530 3 938 437

Sum omløpsmidler 3 534 635 4 480 895

Sum eiendeler 3 696 427 4 732 057

Side 3
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Balanse
Storhamar Håndball

Egenkapital og gjeld Note 2023 2022

Egenkapital

Opptjent egenkapital

Annen egenkapital 5 2 458 964 3 331 773
Sum opptjent egenkapital 2 458 964 3 331 773

Sum egenkapital 2 458 964 3 331 773

Gjeld

Kortsiktig gjeld

Leverandørgjeld 147 681 524 080
Skyldig offent lige avgifter 329 805 281 853
Annen kortsikt ig gjeld 6 759 977 594 351
Sum kortsiktig gjeld 1 237 464 1 400 284

Sum gjeld 1 237 464 1 400 284

Sum egenkapital og gjeld 3 696 427 4 732 057

                                        
                                        

Hamar, 01.03.2024
Styret  i Storhamar Håndball

Krist in Alme
styreleder

Eli Aske Solberg
nest leder

Pål Ekeberg Schjerve
styremedlem

Bodil Aune-Aas
styremedlem

Uno Solberg
styremedlem

Ingunn Tilleraas Snipe
styremedlem

Vidar Strømsrud
styremedlem

Bjørn Inge Ørsleie Os
daglig leder
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Storhamar Håndball
Noter

Regnskapsprinsipper

  
Årsregnskapet er sat t  opp i samsvar med regnskapsloven og NRS 8 - God regnskapsskikk for små 
foretak.

Driftsinntekter

Inntektsføring ved salg av varer skjer på leveringst idspunktet . Tjenester inntektsføres et ter hvert  
som de leveres.

Klassifisering og vurdering av anleggsmidler

Anleggsmidler omfat ter eiendeler bestemt t il varig eie og bruk. Anleggsmidler er vurdert  t il 
anskaffelseskost . Varige driftsmidler balanseføres og avskrives over driftsmidlets økonomiske 
levet id. 

Klassifisering og vurdering av omløpsmidler

Omløpsmidler og kortsikt ig gjeld omfat ter normalt  poster som forfaller t il betaling innen et t  år et ter 
balansedagen, samt poster som knyt ter seg t il varekretsløpet . Omløpsmidler vurderes t il laveste 
verdi av anskaffelseskost  og virkelig verdi.

Varer

Varer er vurdert  t il det  laveste av anskaffelseskost  og net to salgsverdi.

Fordringer

Kundefordringer og andre fordringer oppføres t il pålydende et ter fradrag for avsetning t il forventet  
tap. Avsetning t il tap gjøres på grunnlag av en individuell vurdering av de enkelte fordringene.

Side 5
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Storhamar Håndball
Noter

Note 1 Tilskudd

Tilskudd 2023 2022

Hamar Kommune, driftst ilskudd 1 381 500 1 416 400

LAM -midler 180 000 225 500

Grasrotandel 204 617 199 220

Tilskudd fra det  offent lige 855 000 133 000

Sum 2 211 117 1 974 120

M va-kompensasjon, ført  som kostnadsreduksjon ADK 833 042 494 901

Note 2 Lønnskostnader og ytelser, godtgjørelser til daglig leder, styret og revisor

Lønnskostnader 2023 2022

Lønn t il administ rasjonen 2 062 352 2 139 277

Lønn t il spillere, t renere og øvrige 1 481 257 1 382 872

Arbeidsgiveravgift 527 936 516 916

Pensjonskostnader 198 554 143 924

Andre ytelser 98 290 103 627

Sum 4 368 389 4 286 616

Selskapet  har i 2023 sysselsat t  7 årsverk. 

Obligatorisk tjenestepensjon

Selskapet  er plikt ig t il å ha t jenestepensjonsordning et ter lov om obligatorisk t jenestepensjon.
Selskapets pensjonsordninger t ilfredsst iller kravene i denne lov.
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Storhamar Håndball
Noter

Note 3 Anleggsmidler

 

  Lader el-bil Gulv SH-cup Sum

 

Anskaffelseskost pr. 01.01.23 30 000 416 850 446 850

= Anskaffelseskost 31.12.23 30 000 416 850 446 850

Akkumulerte avskrivninger 31.12.23 28 000 257 057 285 057

= Bokført verdi 31.12.23 2 000 159 793 161 793

Årets ordinære avskrivninger 6 000 83 370 89 370

Økonomisk levet id 5 år 5 år

     

     

Note 4 Kontanter m.m.

Bundne midler

Av likvide midler er kr 141 191 bundet  t il skyldig skat tet rekk og innsat t  på egen bankkonto. 

Note 5 Egenkapital

Egenkapital 2023 2022

Egenkapital pr. 1.1 3 331 773 5 153 980

Årets resultat -872 810 -1 822 207

Egenkapital pr. 31.12 2 458 964 3 331 773

Note 6 Annen kortsiktig gjeld

Kortsikt ig gjeld 2023 2022

Forskudd SH-cup 255 946 140 366

Skyldig lønn og feriepenger 390 288 394 909

Annen kortsikt ig gjeld (husleie og dommerhonorar) 113 743 58 525

Sum 759 977 759 977

Side 7
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Kristin Alme
Styreleder
Serienummer: 9578-5999-4-1187569
IP: 77.18.xxx.xxx
2024-03-08 07:19:46 UTC

Pål Ekeberg Schjerve
Styremedlem
Serienummer: UN:NO-9578-5999-4-1780909
IP: 104.28.xxx.xxx
2024-03-08 07:30:33 UTC

Bjørn Inge Ørsleie Os
Daglig leder
Serienummer: UN:NO-9578-5993-4-1640472
IP: 104.28.xxx.xxx
2024-03-08 07:46:34 UTC

Eli Aske Solberg
Nestleder
Serienummer: UN:NO-9578-5993-4-417502
IP: 81.166.xxx.xxx
2024-03-08 07:50:10 UTC

Vidar Strømsrud
Styremedlem
Serienummer: UN:NO-9578-5993-4-1651562
IP: 77.106.xxx.xxx
2024-03-08 08:24:08 UTC

Uno Solberg
Styremedlem
Serienummer: UN:NO-9578-5993-4-1625566
IP: 185.32.xxx.xxx
2024-03-08 11:29:10 UTC
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Ingunn Tilleraas Snipe
Styremedlem
Serienummer: 9578-5998-4-999707
IP: 51.174.xxx.xxx
2024-03-08 13:43:14 UTC

Bodil Aune-Aas
Styremedlem
Serienummer: UN:NO-9578-5999-4-1637718
IP: 77.18.xxx.xxx
2024-03-10 12:37:30 UTC
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Sak 9.2 Styrets økonomiske beretning 

Klubben gikk med et underskudd på kr 872 810 i 2023. Selv om klubben har gått med store 
underskudd de siste to årene har klubben fortsatt solid egenkapital og god likviditet. Pr 
31.12.2023 var egenkapitalen på kr 2 458 964 og bankbeholdning på kr 2 783 335.  

Det at det sportslig går bra for klubben har vist seg å være veldig krevende økonomisk. 

Med dyrtid er det mer krevende å drive klubb. At vi har lag i så høye divisjoner som vi har, gir oss 
også økte kostnader. Både til trenere, dommere og reisekostnader i forbindelse med kamper. I 
tillegg krever det mer av administrasjonen.  

Resultat 2023 mot budsjett: 

Budsjettert resultat for 2023 var et overskudd på kr 240 717. Faktisk resultat for 2023 var kr 1 
133 527 lavere enn budsjettert. 

Storhamar Cup gikk i 2023 med et overskudd på kr 941 993, som er kr 558 007 lavere overskudd 
enn budsjettert. Storhamar Cup er en av klubbens viktigste inntektskilder og klubben er avhengig 
av et solid overskudd for å dekke underskuddet i drift. Årsaken til dette er blant annet færre 
spillere per lag som resulterte i færre solgte deltakerkort. I tillegg merket vi også her at 
kostnadene har økt. 

Resultat for Storhamar drift (uten Cup) viser et underskudd på kr 1 814 803, som er kr 555 520 
lavere enn budsjett. En av hovedårsaken er at 1. divisjonslaget har blitt finansiert av klubben, 
ved at klubben har dekket reisekostnader, trenere og utstyr, i tillegg til at spillerne ikke har 
måttet betale treningsavgift. Det har også vært noen spillere som har hatt kontrakter som har 
gitt dem lønn. De siste av disse kontraktene utløper i juni 2024. 

Det ble høsten 2023 avholdt en salgsdugnad hvor vi budsjetterte med kr 200 000 i inntekter. 
Dette var en dugnad som gikk på salg av digitale lodd via Spleis. Her endte vi opp med ca kr 50 
000 i inntekter. Her ser vi i ettertid at vi burde valgt lodd via Spond i stedet for å bedre kunne 
følge opp de ulike lagene i forhold til antall solgte lodd.   

Det er brukt mye tid på å finne inntektsbringende og kostnadsreduserende tiltak, samt utarbeide 
et strammere budsjett for året 2024. 

Lønnsoppgjøret i klubben sto i stil med klubbens økonomiske situasjon.  

Tiltak som ble satt i gang med virkning for sesongen 2023/2024 er følgende: 

• Økt treningsavgift (besluttet på årsmøtet i 2023)

• Tydeliggjort og redusert antall som får dekket treningsavgift for barn pga verv i klubben
(trener, lagleder og foreldrekontakt)



• Endret kostnadsfordelingen ved reisekostnader slik at klubben dekker 25 % mens laget
selv må dekke 75 %

• Mindre treningsgrupper må dele hallflate under trening for å redusere kostnader ved
halleie

• Klubben bruker egne seniorspillere som instruktører på håndballskoler fremfor å leie
spillere fra Storhamar Elite

For å bidra til å sikre økonomisk sunn drift har styret besluttet at f.o.m. sesongen 2024/2025 vil 
seniorlagene måtte være med å dekke sine kostnader i form av egenandel.  

I tillegg vil det stilles krav til løpende rapportering om den økonomiske situasjonen til styret i 
henhold til stillingsinstruks. 



Sak 9.3 Behandle kontrollutvalgets beretning





Sak 9.4 Behandle beretning fra engasjert revisor 
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Amund Barmoen
Statsautorisert revisor
Serienummer: 9578-5993-4-520340
IP: 51.174.xxx.xxx
2024-03-10 19:35:48 UTC
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Sak 10 Innmeldte saker 
 

10.1 Godkjenne at klubben tar “IL” inn i navnet igjen slik at navnet 

blir Storhamar IL Håndball.  
 
Da klubben ble delt mellom Elite og Bredde i 2014, falt “IL” ut av klubbnavnet. Ettersom vi er en del 
av en idrettslagsallianse under Storhamar Idrettslag, skal “IL” være en del av klubbnavnet. Nedenfor 
følger utdrag fra Lovnorm for klubben. Hele lovnormen ligger vedlagt. 
 
 

LOVNORM FOR IDRETTSLAG 
Vedtatt av Idrettsstyret 13.12.23 med ikrafttredelse 01.01.24. 
  
  
LOV FOR STORHAMAR IL HÅNDBALL 
Stiftet 7. april 2014 
Sist endret 20.03.2024 
  
  
§ 1       Formål 
  

Idrettslagets formål er å drive idrett organisert i Norges idrettsforbund og 
olympiske og paralympiske komité (NIF). Arbeidet skal preges av frivillighet, 
demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig aktivitet skal bygge på de 
verdier som er vedtatt av Idrettstinget. 

  
§ 2       Organisasjon 
  
(1)       Idrettslaget er selveiende og frittstående med utelukkende personlige medlemmer.  

Idrettslaget inngår i en idrettslagsallianse med Storhamar Idrettslag, 
Storhamar IL Fotball, Storhamar IL Ishockey Yngres, Storhamar IL Ishockey 
Elite, Storhamar IL Håndball Elite og Storhamar IL Kunstløp. For regler om 
idrettslagsallianser, gjelder NIFs lov § 10-7.]  

 
 
 

  
 
 
  
  

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-10-idrettslag/#%C2%A710-7


10.2 Avvikle ordning med ekstragodtgjørelse til daglig leder 

 

  



Sak 10.3 Ordning med godtgjørelse til sportslig leder avvikles 

 
 
  



 

Sak 10.4 Alle seniorlag, inkludert 1. divisjon, skal ha like vilkår 
 

  



Sak 10.5 Pålegg om å innføre en økonomiinstruks  
 

 

 

  





Sak 10.6 Lovendring. Endre antall år medlemmer av kontrollutvalget 

og valgkomiteen velges for samt legge inn riktig antall år på styreverv 

 

Klubben har i mange år praktisert at styremedlemmer velges for 2 år av gangen, med unntak av 

styrets leder som velges for ett år av gangen. Dette har ikke vært riktig formulert i loven. Vi ønsker 

derfor å endre loven slik at lov og praksis stemmer overens. 

• Styreleder velges årlig 

• Styremedlemmer velges for 2 år av gangen 

Ettersom vi allerede har et oppsett for hvilke styreverv som er på valg og at de velges for to år, følger 

vi det oppsettet som har blitt praktisert. 

Vi har i tillegg fått innspill fra både kontrollutvalget og valgkomiteen om at de ønsker at medlemmer 

der også velges for 2 år av gangen på lik linje med styret. Begrunnelsen er at man ønsker kontinuitet i 

både kontrollutvalget og valgkomiteen. For 2024 bør derfor to medlemmer velges for ett år og to 

velges for 2 år slik at ikke alle er på valg samtidig. 

Ny tekst i idrettslagets lovnormen §10 punkt 14 blir da som følger (nytt inn er markert i gult): 

14. Dersom idrettslaget har omsetning og medlemstall over terskel fastsatt av 
Idrettsstyret, velge: 

  
a. Styre med leder, nestleder og 5 medlemmer. Leder velges årlig, de øvrige 

medlemmene velges for 2 år av gangen.  
b. Kontrollutvalg med leder, 2 medlemmer og ett varamedlem. Alle velges for 2 

år av gangen. 2 av medlemmene velges i partallsår, mens de to andre 
medlemmene velges i oddetallsår. 

c. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

d. Valgkomité med leder, 2 medlemmer og ett varamedlem. Alle velges for 2 år 
av gangen. 2 av medlemmene velges i partalls år, mens de to andre 
medlemmene velges i oddetallsår 

 

 

 

  



Sak 11 Medlemskontingent og treningsavgift 
 
Styret og administrasjonen ønsker ikke å øke medlemskontingent eller treningsavgifter. 
Treningsavgiftene ble økt på årsmøtet i 2023 og er som tabellen under viser. Fra neste sesong gjelder 
dette også for 1. divisjon. Ingen lag får heller dekket klær eller utstyr utover drakt. 
 
 

Treningsavgifter Pris per år Pris per halvår Pris per kvartal 

Senior 8 100 4 050 2 025 

J/G16 5 700 2 850 1 425 

J/G14 4 700 2 350 1 175 

J/G12 3 800 1 900 950 

J/G11 3 600 1 800 900 

J/G10 2 500 1 250 625 

J/G9 2 500 1 250 625 

J/G8 2 500 1 250 625 

J/G7 1 500 750 375 

Tilrettelagt håndball 3 400 1 700 850 

Håndballskole 
høst/vinter 

950   

Medlemsavgift 350   

 
 
For å kunne opprettholde lag i alle divisjoner, ser vi oss likevel nødt til å ta en egenandel for de 
lagene som spiller i nasjonale serier slik at disse lagene i størst mulig grad finansierer seg selv.  P.t 
gjelder dette lagene K1, K2/junior, M2/M3. Dette er de lagene som koster klubben mest. For å sikre 
at vi skal fortsette å ha en breddeklubb på Hamar vest, er det dette alternativet styret har vurdert 
sammen med de aktuelle lagene. Alternativet hadde vært å ikke ha lag i de øverste divisjonene. Hvor 
høy egenandelen blir, avhenger av divisjon lagene skal spille i, reisevirksomhet i forbindelse med 
kamper og trenerkabalen. Lagene må selv være med å bidra til å dekke følgende kostnader: 

• Trenere 

• Reiser 

• Halleie 

• Dommere 
 
Det vil være lagsbudsjettet som brukes som grunnlag for egenandel. Her vil budsjetterte inntekter og 
kostander per lag settes opp. Ettersom dette vil avhenge av antall spillere, hvilken serie de skal spille 
i, reisepådrag og lønn til trenere, vil vi ikke ha et endelig budsjett før til høsten.  
 
Spillerne vil få muligheter til å skaffe seg personlige sponsorer på oppvarmingstrøye og treningsdress. 
Det er satt opp retningslinjer for dette. I tillegg oppfordrer vi lagene til å ta på seg dugnad slik at 
spiller kan tjene opp penger til egen spillerkonto. Klubben vil også bistå i å finne dugnader. 
 
Vurderinger her vil bli gjort for hver sesong.  
 
  



Sak 12 Godkjenne budsjett 

 

 
 
Kommentarer til budsjettet 
Budsjettert underskudd dekkes av klubbens positive egenkapital. Egenkapitalen vil da reduseres til kr 
2 038 527. 
 
Seniorlagene vil måtte betale en egenandel for å dekke egne kostander, samt at K1 i tillegg må betale 
treningsavgift for 2024/2025 sesongen. Tiltaket vil ha effekt fra høsten 2024 og vil ikke få full års 
effekt før i 2025.  
 
Budsjettert resultatet på Storhamar Cup ligger på samme nivå som i 2023. Det jobbes med 
kostnadsreduserende tiltak knyttet til Cup’n og vi har et håp om at resultatet av cupen skal bli bedre 
enn budsjettert. 
 
Planen er at vi fra 2025 skal være på rett spor og ikke bruke mer av klubbens oppsparte midler. Det 
er først i 2025 vi vil få full effekt av endringen vi gjør med egenandel fra sesongen 2024/2025. 
 
Budsjett fordelt per lag er et eget vedlegg. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

Sak 13 Organisasjonsplan 
 
Organisasjonsplanen er oppdatert og ryddet opp i. Organisasjonskartet er oppdatert med ulike roller 
og de to utvalgene vi har er tatt inn. Organisasjonsplanen er et eget vedlegg. 
  



Sak 14 Valg 
 
14.1 Styret 
 
Valgkomitéen innstiller på følgende: 
Styreleder: Kristin Alme (gjenvalg - ett år) 
Nestleder: Eli Aske Solberg (ikke på valg – to år) 
Økonomiansvarlig: Tor Christian Furuly (ny – to år) 
Arrangementsansvarlig: Ingunn Tilleraas Snipe (ikke på valg – to år) 
Arrangementsansvarlig: Amund Korsbakken (ny – to år) 
Sportslig leder: Uno Solberg (ikke på valg – to år) 
Marked og kommunikasjon: Vidar Strømsrud (ikke på valg – to år) 
 

14.2 Kontrollutvalg 
 
Valgkomitéen innstiller på følgende:  
Leder: Trine Nordstrand Larsen (ett år) 
Medlem: Ole Martin Mortvedt (ny - to år) 
Medlem: Henning Sveen (ny - to år) 
Varamedlem: Heidi Johannesen (ett år) 
 

14.3 Valg til ting og møter i overordnede organisasjonsledd 
 
Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget 
har representasjonsrett. 
 

14.4 Valgkomite 
 
Styret innstiller på følgende valgkomite: 
Leder: Marte-Lill Solstad (gjenvalg – to år) 
Medlem: Janniche Nordengen Korsbakken (gjenvalg – ett år)  
Medlem: Jan Erik Bråthen Greve-Løberg (gjenvalg – ett år) 
Varamedlem: Marius Fredriksen (ny – to år) 

 
15 Valg av revisor 
 
FLYT Revisjon (byttet navn fra Sandberg Revisjon 7. desember 2023) velges som revisor. 
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